
Beste GroenLinks leden, 

 

Helaas moet ik jullie mededelen dat ik mijn ontslag als lid van de gemeenteraad bij de burgemeester 
heb ingediend (zie bijlage). Dit was geen gemakkelijk besluit. De belangrijkste reden voor deze stap is 
mijn nieuwe baan als programmamanager van de Regionale Energiestrategie van de RES-regio U16 
(regio Utrecht). Een pittige baan als linking pin in een interbestuurlijk programma van 16 gemeenten, 
4 waterschappen en de provincie op het belangrijkste onderwerp van onze tijd: het klimaat. Dit 
vraagt veel van mij: in tijd (ook avonden) en in mentale inspanning. Ik heb de afgelopen tijd gemerkt 
dat ik mijn rol als raadslid hierdoor niet goed meer kan vervullen. Daarmee doe ik het GroenLinks 
geluid in de gemeenteraad geen recht. 

Ik was en ben ongelooflijk trots dat jullie mij twee jaar geleden op een verkiesbare plaats voor  
GroenLinks op de lijst hebben gekozen. Ik heb mij in de fractie en in de raad ingespannen voor het 
omgevingsbelang, een open bestuursstijl en de gemeente als eerlijke werkgever. Op het 
omgevingsbelang valt in Wageningen nog erg veel te doen: op omgeving is in het verleden fors 
bezuinigd en dat zie je terug in wat de gemeente aankan. Voor een gezond en integraal 
omgevingsbeleid met een samenhangende visie is een eigen stedenbouwkundige en RO-strateeg 
toch het minste wat een gemeente nodig heeft. Functies die in de gemeentelijke organisatie niet 
meer goed belegd zijn. Ook het vooruit denken en inzetten op duurzame mobiliteit is van groot 
belang voor een schone omgeving en het klimaat én om onnodig asfalt te voorkomen. Ik ben dan ook 
blij dat de bezuiniging op duurzame mobiliteit in de begroting voor volgend jaar afgewend is en dat 
we blijven investeren in fietspaden. En bovenal valt er nog heel veel te doen op het klimaat. 
Aanpassingen aan klimaatverandering is nog steeds een ondergeschoven kindje in Wageningen 
(Adriana maakte zich hier in het verleden al erg hard voor). Ook op energie is Wageningen weliswaar 
ambitieus en maakt zij erg goede stappen op de agenda aardgasvrij en op de realisatie van zonne-
energie, maar we hebben nog heel veel en vooral grotere stappen te maken. Bijvoorbeeld op 
energiebesparing en de grootschalige opwek van duurzame energie. Dat vraagt lef. Ik zie dan ook uit 
naar Wageningse windmolens. Ik ben blij dat de bezuinigingen op klimaat komend jaar niet doorgaan 
en ik zal de RES Foodvalley en de visie op het buitengebied zeker op afstand blijven volgen.   

Ik dank jullie voor  het in mij gestelde vertrouwen de afgelopen periode. En hoop dat ook de 
komende jaren omgeving in de brede zin = het groen van GroenLinks =  (financieel) niet 
ondergeschikt gemaakt wordt aan andere belangrijke GroenLinks thema’s. Amor mundi. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lenny Putman 

 

 


